
 

 

 

 

Индивидуальные туры в Грузию 
Индивидуальные туры в Грузию готовят множество открытий для тех, кто собирается 

посетить эту прекрасную страну. Вас ждет храм Джвари XVII века, древняя столица 

Грузинского царства город Мцхета, крепость Сигнахи, памятники архитектуры времён 

раннего христианства в Болниси и Дманиси. 

Можно выбрать винный тур и отправиться в Кахетию, по так называемому «винному пути», 

чтобы продегустировать знаменитые сорта грузинских вин и сыров. Или провести 

новогодние каникулы на горнолыжном курорте Гудаури. 

Наши индивидуальные туры в Грузию предоставляют множество вариантов, среди которых 

вы найдете свое идеальное путешествие, а мы прислушаемся ко всем вашим пожеланиям 

и предложениям по маршруту. 

 

Individual tours to Georgia 

Individual tours to Georgia are preparing many discoveries for those who are going 

to visit this beautiful country. The Jvari temple of the 17th century, the ancient capital 

of the Georgian kingdom, the city of Mtskheta, the Sighnaghi fortress, architectural 

monuments of early Christianity in Bolnisi and Dmanisi are waiting for you. 

You can choose a wine tour and go to Kakheti, along the so-called "wine road", to taste 

the famous varieties of Georgian wines and cheeses. Or spend the New Year holidays 

at the Gudauri ski resort. 

Our individual tours to Georgia provide many options, among which you will find your 

ideal trip, and we will listen to all your wishes and suggestions along the route. 

 

 

https://www.advantour.com/rus/georgia/tours/beautiful-georgia-tour.htm
https://www.advantour.com/rus/georgia/tours/grand-wine-tour.htm
https://www.advantour.com/rus/georgia/tours/ski-touring.htm

